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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan alakult az idei esztendőben a külföldi 
foglalkoztatottak-, illetve az ingázó EU-s munkavállalók száma? Mit kíván tenni a kormány a 
nők munkaerőpiaci lehetőségeinek bővítése érdekében?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Folyó év szeptember 27-én a Központi Statisztikai Hivatal adatszolgáltatást tett közzé a 
foglalkoztatottság alakulásáról. (2019. június - augusztus)

Az anyag részletesen taglalja a foglalkoztatás mértékének növekedését, azonban nem tartalmaz 
adatot arra vonatkozólag, hogy miképpen változott a külföldi foglalkoztatottak-, illetve az ingázó 
EU-s m munkavállalók száma. Amint arról Tisztelt Miniszterelnök Úr is nyilvánvalóan tudomással 
bír, ezen munkavállalóknak előzetesen Társadalombiztosítási Azonosító Jelet igazoló Hatósági 
Igazolványt kell igényelniük, tehát Önök egészen pontos adatokkal kell, hogy rendelkezzenek ezen 
tények alakulásáról.

Kérem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy tájékoztasson a 2019. január – augusztus időszak 
vonatkozásában a külföldi foglalkoztatottak-, illetve az ingázó EU-s m munkavállalók által 
megigényelt Társadalombiztosítási Azonosító Jelet igazoló Hatósági Igazolványok számáról (külön 
- külön), illetve arról is, hogy a külföldi foglalkoztatottak mely államokból érkeznek tömegesen 
hazánk területére?

A Központi Statisztikai Hivatal által közzétett értekezésben az is rögzítésre került, hogy a 20–64 
éves korcsoport esetében a foglalkoztatási ráta a férfiaknál 83,2, a nőknél 67,7%. Tisztelt 
Miniszterelnök Úr, ez a különbség döbbenetes mértékű.

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszterelnök Urat arról is, vizsgálták-e, hogy a női munkavállók 
elhelyezkedésének megkönnyítésére tett eddigi intézkedések miért nem vezettek eredményre? 



Milyen új intézkedéseket terveznek meghozni annak érdekében, hogy a foglalkoztatási ráta nemek 
közötti eltérése jelentősen csökkenjék?

Budapest, 2019.09.30.

Várom megtisztelő válaszát:

Jakab Péter

frakcióvezető

1


